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.شهردار شیراز در جلسه علن شورا خبر داد: واگن های خط دو از طریق فاینانس تامین م شوند

شهردار شیراز در س و پنجمین جلسه علن شورای شهر شیراز در گزارش عملرد ۱۰۰ روزه شهرداری در حوزه مال گفت: در سه ماه تیر،مرداد و شهریور درآمد نقدی شهرداری
ی هزار و ۱۵۴ میلیارد تومان و در سه ماه مهر، آبان و آذر درآمد شهرداری ی هزار و ۳۴۵ میلیارد تومان بوده است که در مقایسه با سال گذشته این رقم ۹۲۰ میلیارد تومان بوده

که به میزان ۴۸ درصد افزایش درآمد نقدی داشته ایم. سید احسان اصناف با اشاره به اینه سه هزار و ۲۵۰ میلیارد تومان بده برای بان شهر ایجاد شده بود گفت در بخش
پیماناران بزرگ با بدههای زیادی روبرو بودیم که با برنامهریزی موفق شدیم ۲۰۰ میلیارد تومان بده در خط ۲ مترو را پرداخت کنیم. وی افزود در بخش دیر بده ها را با تهاتر
و در بخش دیر ۵۰۰ میلیارد تومان اوراق مشارکت خط دو قطار شهری را اجرای کردیم و هم اکنون خط ۲ مترو با تمام توان در حال اجراست شهردار شیراز با اشاره به اجرای

پروژه بزرگ کوهسار مهدی و بدهاری پیش آمده با پیماناران نیز اظهار کرد در این پروژه هم بخش از بده را به صورت تهاتر و بخش دیر را به صورت نقدی پرداخت م کنیم تا
این پروژه نیز بدون مشل اجرا شود.

.شهردار شیراز همچنین خاطرنشان کرد پییر فاینانس در خصوص خط ۲ مترو به ویژه برای واگن ها هستیم و مصوبه شورای اقتصاد نیز در این خصوص گرفته شده است




